
 
KAŽDÝ Z NÁS JE ČÍSLO 

BESEDA O NUMEROLOGII S DANOU KUPCOVOU 

Co je to numerologie, k čemu je vlastně dobrá? Jak 

funguje a dá se jí vůbec věřit? 

Srdečně vás zveme na besedu  

ve čtvrtek 19. dubna 2018 od 16.00 hodin 


